
Protokół nr 15/VII/2015

z obrad XV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 29 września 2015 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 12.00

Zakończenie obrad –  godz. 17.05

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz

Gminy  Krystyna  Stępniewska,  Radca  Prawny  Marcin  Skalski,  Kierownik  GOPS  Grażyn

Wysiecka, sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie oraz zainteresowani mieszkańcy z terenu gminy.

Przewodniczący  Rady   przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność

obrad. Stwierdził, na podstawie listy obecności, że cały skład rady jest obecny. Ustawowy skład

Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad.

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XIII zwyczajnej (I i II części) i XIV nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy

Trąbki Wielkie.

.2 Wręczenie  decyzji  o  przyznaniu  stypendiów  naukowych,  artystycznych  i  sportowych

młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum.

.3 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

.4 Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za I półrocze 2015 roku:

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy,
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b)  Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,

c)  Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,

d)  Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,

.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 -  referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030-

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.7 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zakup  nieruchomości  w  obrębie

geodezyjnym Ełganowo- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.8 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zakup  nieruchomości  w  obrębie

geodezyjnym Ełganowo - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości - referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.

.10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład

mieszkaniowego zasobu Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.11 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  wyboru  ławników  do  Sądu

Okręgowego w Gdańsku,  Sądu Rejonowego Gdańsk –  Południe  w Gdańsku na  okres

kadencji w latach 2016-2019 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.12 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańca  Gminy  Trąbki  Wielkie-

referuje Pan Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.

.13 Interpelacje i zapytania radnych.

.14 Wystąpienia sołtysów.

.15 Wolne wnioski. 

Spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad.

Wójt  Gminy  Trąbki  Wielkie  – wnioskuje  o  wprowadzenie  do  dzisiejszego  porządku  obrad

następujących uchwał:

1) Uchwały w sprawie przystąpienia wraz z Powiatem Gdańskim oraz Gminami Powiatu

Gdańskiego do wspólnej realizacji zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa na drogach

Powiatu  Gdańskiego  poprzez  modernizację  dróg  położonych  na  terenie  Powiatu

Gdańskiego  w  2016  r.”  w  ramach  Programu  rozwoju  gminnej  i  powiatowej

infrastruktury drogowej na lata 2016-2020.

2) Uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Gdańsku oraz Sądu

Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na okres kadencji w latach 2016-2019
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3) Uchwały w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Pomorskiego

z  dnia  09.09.2015r.  stwierdzającego  nieważność  uchwały  Nr  XIII/90/2015  Rady

Gminy Trąbki Wielkie z dnia 6 sierpnia 2015r. w sprawie uchwalenia miejscowego

planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  fragmentu  geodezyjnego  Gołębiewo  i

Postołowo na terenie Gminy Trąbki Wielkie.  

4) Uchwały zmieniającej uchwałę nr 92/XIII/2014 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia

25 września 2014 roku w sprawie udzielenia w 2015 roku Powiatowi Gdańskiemu

pomocy finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania:

„Poprawa  bezpieczeństwa  na  drogach  Powiatu  Gdańskiego  poprzez  modernizację

dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego w 2015 r.” w ramach Narodowego

Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych-ETAP  II  Bezpieczeństwo-Dostępność-

Rozwój.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze propozycje do zmiany porządku obrad.

Radna A. Stosio – prosi o przedstawienie wyjaśnień wysłanych do Wojewody Pomorskiego  w

sprawie uchwały Nr XIII/90/2015 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 6 sierpnia 2015r. w sprawie

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  fragmentu  obrębu  geodezyjnego

Gołębiewo i Postołowo na terenie Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – wyjaśnienie zostanie Radnym przedstawione. Kolejno spytał, kto

jest za wprowadzeniem do dzisiejszego porządku obrad projektów uchwał zaproponowanych

przez Wójta Gminy.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła do porządku obrad zgłoszone propozycje

projektów uchwał .

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad z uwzględnionymi zmianami.

Proponowany porządek obrad.

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.
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- Przyjęcie protokołu z XIII zwyczajnej (I i II części) i XIV nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy

Trąbki Wielkie.

.2 Wręczenie  decyzji  o  przyznaniu  stypendiów  naukowych,  artystycznych  i  sportowych

młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum;

.3 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.4 Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za I półrocze 2015 roku:

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy,

b)  Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,

c)  Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,

d)  Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,

.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 -  referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030-

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zakup  nieruchomości  w  obrębie

geodezyjnym Ełganowo- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zakup  nieruchomości  w  obrębie

geodezyjnym Ełganowo - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości - referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład

mieszkaniowego zasobu Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  wyboru  ławników  do  Sądu

Okręgowego w Gdańsku,  Sądu Rejonowego Gdańsk –  Południe  w Gdańsku na  okres

kadencji w latach 2016-2019 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańca  Gminy  Trąbki  Wielkie-

referuje Pan Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej;

.13 Podjęcie Uchwały w sprawie przystąpienia wraz z Powiatem Gdańskim oraz Gminami

Powiatu  Gdańskiego do wspólnej  realizacji  zadania  pn.:  „Poprawa bezpieczeństwa na

drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na terenie Powiatu

Gdańskiego w 2016 r.” w ramach Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury

drogowej na lata 2016-2020-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.14 Podjęcie  Uchwały  w  sprawie  zaskarżenia  rozstrzygnięcia  nadzorczego  Wojewody

Pomorskiego z dnia 09.09.2015r. stwierdzającego nieważność uchwały Nr XIII/90/2015

Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 6 sierpnia 2015r. w sprawie uchwalenia miejscowego
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planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  fragmentu  geodezyjnego  Gołębiewo  i

Postołowo na terenie Gminy Trąbki Wielkie-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.15 Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę nr 92/XIII/2014 Rady Gminy Trąbki Wielkie z

dnia 25 września 2014 roku w sprawie udzielenia w 2015 roku Powiatowi Gdańskiemu

pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania:

„Poprawa bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg

położonych na terenie Powiatu Gdańskiego w 2015 r.” w ramach Narodowego Programu

Przebudowy Dróg Lokalnych-ETAP II  Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój  -   referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.16 Podjęcie Uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Gdańsku oraz

Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na okres kadencji w latach 2016-2019-

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.17 Interpelacje i zapytania radnych;

.18 Wystąpienia sołtysów;

.19 Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było  15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

 Przyjęcie protokołu   z XIII zwyczajnej (I i II części) i XIV nadzwyczajnej  sesji Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący     Rady - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi. Spytał, kto jest za

przyjęciem protokołu z  XIII zwyczajnej (I i II części) i XIV nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy

Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było  15  radnych.
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Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XIII zwyczajnej (I i II części) i

XIV nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Ad 2. Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych, artystycznych i sportowych

młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum;

Przewodniczący Rady przywitał wszystkich obecnych tegorocznych stypendystów oraz przybyłych

rodziców. Kolejno Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady Gminy i Wiceprzewodniczącym Rady

Gminy wręczyli uczniom decyzje.

Stypendia naukowe otrzymali:

Wiktor Lewandowski - uczeń Szkoły Podstawowej w Czerniewie,

Julia Miernik - uczennica Szkoły Podstawowej w Kłodawie,

Agata Papis - uczennica Szkoły Podstawowej w Mierzeszynie,

Kacper Gutorski – uczeń Szkoły Podstawowej w Sobowidzu,

Michał Jasiak - uczeń Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich,

Zuzanna Hofmann – uczennica Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich,

Adrian Grulkowski – uczeń Gimnazjum w Trąbkach Wielkich,

 Nikodem Ostrowski  – uczeń Gimnazjum w Trąbkach Wielkich,

Wiktoria Budnik– uczennica Gimnazjum w Trąbkach Wielkich.

Stypendia sportowe otrzymali:

Helena Górska – uczennica Szkoły Podstawowej w Kłodawie,

Ewelina Cichocka uczennica Gimnazjum w Trąbkach Wielkich,

Wiktoria Czerw - uczennica Gimnazjum w Trąbkach Wielkich,

Stypendia artystyczne otrzymała:

Michalina Borowska  – uczennica Szkoły Podstawowej w Mierzeszynie,

Kolejno zrobiono wspólną fotografię upamiętniającą tę chwilę,
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Wójt  Gminy,  Przewodniczący  Rady  i  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  pogratulowali  uczniom

szczególnych osiągnięć i pożegnali  gości.

Ad 3. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

Wójt     Gminy     Błażej     Konkol przedstawił informację o pracy między-sesyjnej. Poinformował m.in.

że uczestniczył:

– w  rozpoczęciach roku szkolnego w poszczególnych placówkach oświatowych z terenu

gminy;

– w szkoleniu dotyczącym ochrony danych osobowych,

– w uroczystościach urodzinowych 90+ i jubileuszach pożycia małżeńskiego;

– w konsultacjach „Inter Plus”;

– w spotkaniu z dyrektorami placówek oświatowych z terenu Gminy Trąbki Wielkie przed

rozpoczęciem nowego roku szkolnego;

– w uroczystości upamiętniającej rocznicę wybuchu II Wojny Światowej;

– w dożynkach gmin sąsiadujących z Gminą Trąbki Wielkie;

– w spotkaniu z Dyrektorem Gminnego Ośrodka Zdrowia w Trąbkach Wielkich;

– z przedstawicielami Firmy SAG w sprawie budowy linii 400 kV;

– w zebraniach wiejskich w sprawie podziału funduszu sołeckiego na 2016r.;

– w biesiadzie „Trąbki w Trąbkach” oraz Dożynkach Archidiecezjalnych;

– w spotkaniu 40 - lecia Ośrodka Zdrowia w Trąbkach Wielkich;

– w uroczystości upamiętniającej 76 rocznicę pierwszego transportu więźniów do obozu

jeńców cywilnych w Granicznej Wsi;

– w spotkaniu samorządowców dotyczącym transportu publicznego;

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Gminy – w sumie 11.

Przewod  niczący Rady Gminy – czy są pytania do wystąpienia wójta. Pytań nie zgłoszono.

Ad 4. Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za I półrocze 2015 roku:
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Każdy  Przewodniczący  komisji  stałej  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  przedstawił  zgodnie  z

kolejnością zawartą w porządku obrad sprawozdanie z prac komisji za I półrocze 2015 roku.

/ W/w sprawozdania stanowią załącznik Nr 3 do protokołu/.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015.
/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu posiedzenia komisji wspólnej/

Wójt  Gminy –  na  posiedzeniu  komisji  wspólnej  zadecydowano  o  nie  wprowadzenie  na

dzisiejszym posiedzeniu  do  projektu  uchwały  budżetowej  dofinansowania w sprawie  budowy

strażnicy w Ełganowie. Jest to bardzo duża kwota i zadecydowano, że jeszcze w dniu dzisiejszym,

po sesji, na spokojnie Radni zastanowią się i podejmą decyzję w tej sprawie. Dlatego też proszę o

wykreślenie z projektu uchwały kwoty dofinansowania 400 tys. zł.  

Kolejną  zmianę  którą  proponuję,  to   wprowadzenie  do  projektu  budżetu  aktualnej   zmiany

funduszu sołeckiego w Błotni. Zebranie odbyło się w dniu wczorajszym, dlatego zmiana ta nie

jest jeszcze wprowadzona do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  zaproponowane przez Wójta gminy zmiany do

projektu uchwały.

W głosowaniu udział bierze 15 radnych. 

Spytał:

 kto jest za pierwszą propozycją Wójta Gminy: aby zdjąć kwotę 400 tys. zł. z budowy

Remizy Strażackiej w Ełganowie– zmiana dotyczy projektu uchwały w sprawie zmiany

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 2030.   

Głosowanie:

za  - 14

przeciwny  – 1

wstrzymał się   – 0

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  większością  głosów  przyjęła  powyższą  zmianę  do  projektu

uchwały.

 kto jest  za drugą propozycją Wójta gminy:  aby przyjąć do  projektu uchwały  zmiany

funduszu  sołeckiego  sołectwa  Błotnia  uchwalone  uchwałą  sołectwa  Błotnia  w  dniu

28.09.2015r. 
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Głosowanie: 

za - 15

przeciw  - 0

wstrzymało się - 0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła powyższą zmianę do projektu uchwały.

Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska –  odczytała  uzasadnienie  w/w  projektu  uchwały  wraz  z

uwzględnionymi zmianami.

/Do posiedzenia dołączył Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich Pan Karol Kozak/

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/93/2015 w w/w sprawie.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-

2030 - referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali dzień przed sesją na posiedzeniu komisji wspólnej/

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – poinformowała, że uchwała ta jest pochodną zmian ujętych w

budżecie gminy. Przypomniała o zmianie zaproponowanej przez Wójta Gminy  i przegłosowanej

już przez Radnych Rady Gminy, dotyczącej Remizy Strażackiej w Ełganowie. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  15 radnych.

Głosowanie:

Za –  14
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Przeciw –   1

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki  Wielkie  większością  głosów podjęła  uchwałę  nr  XV/94/2015  w w/w

sprawie.

Ad 7.  Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na zakup  nieruchomości  w obrębie

geodezyjnym Ełganowo- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - poinformował, że pkt 7 i kolejny pkt 8 dzisiejszego porządku obrad

dotyczy  wykupu  nieruchomości  na  której  Gmina  wybudowała  przepompownie.  Temat  został

omówiony na posiedzeniu komisji wspólnej.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/95/2015 w w/w sprawie.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości w obrębie

geodezyjnym Ełganowo - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący Rady Gminy poformował,  że Wójt wyjaśnił potrzebę podjęcia tej uchwały w

poprzednim punkcie. Spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/96/2015 w w/w sprawie.
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Ad  9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały informując,  że

lokal został przejęty przez  Gminę od Polskich Kolei Państwowych. Najemca lokalu dokonał już

przedpłaty na poczet wykupu lokalu.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/97/2015 w w/w sprawie.

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali  wchodzących

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - jest to realizacja postulatów i potrzeby życia. Uchwalenie nowych

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy jest wymogiem

przystosowania ich do obecnych czasów, uwzględniając obecną politykę mieszkaniową gminy i

stan  jej  finansów.  W  projekcie  uchwały  są  określone  główne  zasady  przydzielenia  lokalu.

Głównym realizatorem tej  uchwały  jest  Zakład  Gospodarki   Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w

Trąbkach Wielkich.

Przewodnicząca Komisji  ROŚiSS M. Łabędzka – poinformowała,  że komisja od początku br.

pracowała  nad  treścią  uchwały,  nad  ustaleniem  zasad  i  kryteriami  wynajmowania  lokali.   Po

podjęciu  przez  Radę  Gminy  Trąbki  Wielkie  w/w chwały  Wójt  Gminy  wyda  zarządzenie,  w

którym  przedstawi  dodatkowo  szczegółowe  punkty,  które  będzie  należało  spełnić,  aby  móc

otrzymać lokal socjalny bądź komunalny. 

P  rzewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/98/2015 w w/w sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 min. przerwy.

Po przerwie.

Skład  obecnych   radnych  –  13.  Brakuje  Radnych:  Marka  Czerwińskiego  oraz  Andrzeja

Klonowskiego.

Ad 11.  Podjęcie  uchwały  w sprawie zatwierdzenia  Regulaminu wyboru ławników do

Sądu Okręgowego w Gdańsku, Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na

okres kadencji w latach 2016-2019 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/99/2015 w w/w sprawie.

Ad  12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańca  Gminy  Trąbki

Wielkie- referuje Pan Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej;

Radny  Adam  Zarzycki –  członek  Komisji  Rewizyjnej  z  uwagi  na  nieobecność

Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Radnego Marka  Czerwińskiego uzasadnił  potrzebę

podjęcia  powyższej  uchwały.  Z  uzasadnienia  wynika,  że  Kierownik  Zakładu  Gospodarki

Komunalnej i Mieszkaniowej Pan Karol Kozak udzielił odpowiedzi telefonicznie  a zgodnie z

obowiązującym  Kodeksem  Postępowania  Administracyjnego  odpowiedź  ta  powinna  być

dokonana w sposób pisemny. Dlatego też, Komisja Rewizyjna uznała skargę za zasadną. 
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Kierownik ZGKiM Pan Karol Kozak – poinformował, że nie ma nic na swoja obronę. Może

jedynie  poinformować,  że  przed  złożeniem  skargi  rozmawiał  z  tą  osobą  telefonicznie  i

udzielał jej odpowiedzi na złożone pismo.

Radny K. Kusaj – czy dobrze rozumiem, po Pana rozmowie telefonicznej, osoba ta złożyła

skargę na nieudzielnie informacji.

Pan Karol Kozak – tak.

Przewodni  czący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13radnych.

Głosowanie:

Za – 2

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   11

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XV/100/2015 w w/w

sprawie.

Ad 13. W sprawie przystąpienia wraz z Powiatem Gdańskim oraz Gminami Powiatu

Gdańskiego do wspólnej realizacji zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa na drogach

Powiatu  Gdańskiego  poprzez  modernizację  dróg  położonych  na  terenie  Powiatu

Gdańskiego  w  2016  r.”  w  ramach  Programu  rozwoju  gminnej  i  powiatowej

infrastruktury drogowej na lata 2016-2020-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu posiedzenia komisji wspólnej/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

/Salę obrad opuścił Radny Jan Selka/

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/101/2015 w w/w sprawie.

/do obrad dołączył Radny Jan Selka/ 

Ad  14.  W  sprawie  w  sprawie  zaskarżenia  rozstrzygnięcia  nadzorczego  Wojewody

Pomorskiego  z  dnia  09.09.2015r.  stwierdzającego  nieważność  uchwały  Nr  XIII/90/2015

Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 6 sierpnia 2015r. w sprawie uchwalenia miejscowego

planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  fragmentu  geodezyjnego  Gołębiewo  i

Postołowo na terenie Gminy Trąbki Wielkie-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu posiedzenia komisji wspólnej/

Wójt  Gminy  Błażej  Konkol  -  zwrócił  się  do  mecenasa  o  uzasadnienie  potrzeby  podjęcia

powyższej uchwały.

r.pr. Marcin Skalski – odczytał wyjaśnienie skierowane do Wojewody Pomorskiego pismem z

dnia  7.09.2015r.  w sprawie  przesłanego zawiadomienia  o wszczęciu  postępowania  w sprawie

stwierdzenia nieważności uchwały nr XIII/90/2015 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 6 sierpnia

2015  r.  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla

fragmentu geodezyjnego Gołębiewo i Postołowo na terenie Gminy Trąbki Wielkie.

Radna A. Stosio – spytała, dlaczego dzisiaj Rada Gminy chce podjąć uchwałę, jeżeli zostały już

wysłane wyjaśnienia do Wojewody.

r.pr  Marcin  Skalski  –  poinformował,  że  w  dniu  dzisiejszym,  przedmiotem  uchwały,  która

miałaby być procedowana przez Radę Gminy, jest udzielenie upoważnienia Przewodniczącemu

Rady Gminy Trąbki Wielkie,  aby można skierować skargę na rozstrzygnięcie nadzorcze wydane

przez  Wojewodą Pomorskim do Sądu Administracyjnego. Zaznaczył, że  ktoś musi z tą skargą

wystąpić. Istnieją różne poglądy na ten temat, czy to rada samodzielnie powinna dokonać, czy

Wójt Gminy. W tym wypadku uznano, że stosownym byłoby, aby Rada Gminy mogła swą wolę

w tym  zakresie  wyrazić  i  upoważnić  osobę,  aby  taką  skargę  do  Sądu  Administracyjnego

skierować.  Zaznaczył,  że  zgodnie  z  aktualnym  orzecznictwem   Naczelnego  Sądem

Administracyjnym  jest  możliwość,  aby   ze  skargę  wystąpił  Wójt  Gminy.  Ta  uchwała  jest

wyrazem ewentualnej woli Rady Gminy. 

Radna A. Stosio – nie rozumiem tego. Wójt Gminy ma prawo zaskarżyć decyzje wojewody do

Sąd Administracyjnego. Po co Rada Gminy ma podejmować taką uchwałę. 

r.pr. Marcin Skalski -  w orzecznictwie istnieją różne na ten temat poglądy. Ta uchwała jest tak

jakby wyrazem woli rady.

Radna  A.  Stosio –  prosiłam  o  poinformowanie  radnych  przed  podjęciem  tej  uchwały  jakie

wyjaśnienia zostały skierowane do Wojewody Pomorskiego.

Przewodniczący Rady Gminy – właśnie mecenas to odczytał. 

Wywiązała  się  dyskusja,  w  której  mecenas  ponownie  zaznaczył,  że  pismo  wystosowane  do

wojewody  to  było  stanowisko  w  ramach   wyjaśnień  w  toku  postępowania  Wojewody
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Pomorskiego. Teraz mamy rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Pomorskiego, z którym możemy

się  nie  zgodzić  i  możemy  wystosować  taka  skargę  do  Naczelnego  Wojewódzkiego  Sądu

Administracyjnego, który będzie rozstrzygał po czyjej stronie jest racja.

Wójt Gminy – pismo które wysłano do wojewody zawierało tylko i wyłącznie to, co zawierają

orzecznictwa sądowe,  te  argumenty w ogóle nie  znalazły śladu w rozstrzygnięciu  Wojewody

Pomorskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy - pismo wystosowano z gminy 7.09.2015r.  a rozstrzygnięcie

wpłynęło  w  dniu  9.09.2015r.  Czy  Wojewoda  otrzymał  wyjaśnienia  przed  wydaniem

rozstrzygnięcia? 

r.pr. Marcin Skalski - w rozstrzygnięciu nadzorczym da się odczytać, że Wojewoda potwierdził

wpływ  wyjaśnień.  Według  mecenasa  wyjaśnienia  te  zostały  pominięte  przez  Wojewodę

Pomorskiego.

Radna  A.  Stosio –  czy  Gmina  poniesie  koszty  jeżeli  sprawa  zostanie  wniesiona  do  Sądu

Administracyjnego. Jeżeli tak to jakie.

Wójt Gminy – nie umiem powiedzieć jaka to będzie kwota to będzie symboliczna kwota. Jeżeli

chodzi o konkretną kwotę to Państwu podam  jak już będzie należało ją uiścić do Sądu. 

Radna A.    Stosio – próbowała podjąć dyskusję w sprawie zapisów zawartych w treści podjętej

uchwały  Nr  XIII/90/2015  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  z  dnia  6  sierpnia  2015r.  w  sprawie

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu geodezyjnego

Gołębiewo i Postołowo na terenie Gminy Trąbki Wielkie, Przewodniczący Rady Gminy przerwał

wypowiedź radnej zwracając  uwagę, że pytania należy kierować w temacie omawianej uchwały a

nie do treści już podjętej uchwały XIII/90/2015.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 10

Przeciw –   2

Wstrzymało się –   1

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XV/102/2015 w w/w

sprawie.

Ad 15. Podjęcie  Uchwały zmieniającej  uchwałę nr 92/XIII/2014 Rady Gminy Trąbki

Wielkie z  dnia 25 września 2014 roku w sprawie udzielenia w 2015 roku Powiatowi

Gdańskiemu  pomocy finansowej w formie dotacji celowej w celu  wspólnej realizacji

zadania:  „Poprawa  bezpieczeństwa  na  drogach  Powiatu  Gdańskiego  poprzez

modernizację dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego w 2015 r.” w ramach
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Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych-ETAP  II  Bezpieczeństwo-

Dostępność-Rozwój -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że

uchwała  dotyczy  roku  bieżącego,  czyli  zrealizowanych  już  po  części  zadań  przy  drogach

powiatowych. Prace jeszcze do końca nie są zakończone. Środki w budżecie są zabezpieczone. W

tej chwili aby móc środki te  fizycznie przekazać zasadne jest podjęcie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XV/103/2015  w  w/w

sprawie.

Ad 16. Uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Gdańsku oraz

Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na okres kadencji w latach 2016-2019-

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do wyboru Komisji Skrutacyjnej.

Na ochotnika zgłosili się:

 Michał Studziński;

 Piotr Zarzycki;

 Marian Płotka;

 Ryszard Budzyński;

 Anna Stosio;

Prz  ewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do komisji o ukonstytuowanie się. 

Członkowie komisji skrutacyjnej po ukonstytuowaniu podali:

 Marian Płotka – Przewodniczący Komisji; 

 Michał Studziński – członek;
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 Piotr Zarzycki – członek; 

 Ryszard Budzyński – członek;

 Anna Stosio – członek;

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Rany M. Płotka  omówił zasady głosowania – zgodnie

z regulaminem wyboru ławników. 

Kolejno przystąpiono do wyboru  poprzez głosowanie tajne ławników do Sądu Okręgowego

w Gdańsku i Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku.

Komisja Skrutacyjna rozdała obecnym radnym karty do głosowania.

Po przeliczeniu  głosów Komisja  skrutacyjna  sporządziła  protokół  z  wyboru  ławników do

Sądu Okręgowego  w Gdańsku i Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku.

Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej  odczytał  protokół  z  głosowania na ławników, który

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do odczytania treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XV/104/2015  w  w/w

sprawie.

Ad 17. Interpelacje i zapytania radnych.

 Przewodniczący Rady Gminy  poinformował,  że do Biura Rady od ostatniej  sesji  nie

wpłynęły interpelacje ani zapytania radnych. 

Ad 18. Wystąpienia sołtysów.

Wójt Gminy – w najbliższym  czasie prześlę informację w sprawie wspólnego spotkania z

sołtysami z terenu gminy Trąbki Wielkie.

Pani Mirosława Sikora – Prykaszczyk – zaproponowała, aby na spotkaniach wójta z sołtysami

również byli obecni radni. Zwróciła uwagę, że odkąd jest sołtysem widzi bezsens siedzenia na

sesji  Rady  Gminy.  Na  sesji  nie  ma  czasu  dla  sołtysów  a  mają  ważne  sprawy  do

przedstawienia radnym. 
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Przewodniczący Rady Gminy:  Sesja  jest  elementem bardzo ważnym,  sołtysi  powinni  być

obecni. 

Pani  Mirosława  Sikora  –  Prykaszczyk :  sesja  jest  rzeczą  ważną,  ale  można  przeczytać

scenopis z sesji, zapoznać się z tematami. Uważam, że czas, który sołtysi przesiadują na sesji,

czasami przeszkadzają w prowadzeniu obrad uważam, że obecność Radnych na spotkaniu

wójta z Sołtysami byłaby słuszna, sołtysi mogliby przedstawić radnym sprawy bardzo ważne

dla nich. 

Uważam, że siedzenie sołtysów na sesji jest bezsensem. Jeszcze raz proszę Radnych – pisma

nie napisałam – myślałam, że ta sprawa ruszy bo temat ten podnosiłam już na sesji Rady

Gminy. 

Wójt Gminy  pracujemy nad zmianą statutu. Oprócz zgłoszonych wniosków do statutu przez

mieszkańców również przygotowujemy uwagi ze strony Urzędu Gminy do statutu, w tym

również  będzie  uwzględniona  propozycja  sprawy sołtysów.  Na  dzień  dzisiejszy obecność

sołtysa  na  sesji  Rady Gminy nie  jest  obowiązkowe  co  prawda  wiąże  się  to  z  pewnymi

potrąceniami. 

Pani  Mirosława  Sikora  –  Prykaszczyk: potrącenia  są  znaczne.  Sołtys  ma  bardzo  dużo

obowiązków, wynagrodzenia za wykonywaną prace nie otrzymuje. 

Wójt Gminy: ma Pani racje. Praca sołtysa jest duża. Będę dążył do odwrócenia tej sytuacji.

Należy odczekać do zmiany statutu. 

Ad 19. Wolne wnioski. 

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – nawiązując do zadanych pytań na poprzedniej sesji

Rady Gminy  na której nie był obecny chciałby udzielić na nie odpowiedzi. Pytania dotyczyły

m.in.: 

- remontu ul. Irysowej – droga została wyremontowana.

Radna A. Stosio – zwróciła uwagę, że płyty Yomby na tej ulicy nadal się rozchodzą.

-  na ujęciu Leśnej i Parkowej mieszkańcy skarżą się na czystość wody – jest osad  żelaza,

który osadza się podczas remontów. Przez jakiś krótki okres leci zabarwiona woda. Nie mamy

na to wpływu, aby całkiem to wyeliminować. Jedynym rozwiązaniem byłoby wybudowanie

nowego wodociągu. 

- przegląd hydrantów – co roku dokonywany jest przegląd ze Straży Pożarnej. Gdy są jakieś

uwagi to je naprawiamy.

- hydrant w Sobowidzu - nadal jest, tylko, że z nadziemnego zrobił się hydrant podziemny.
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-  ujęcie  wody  na  cmentarzu -  jest  to  inwestycja.  Należy  wykonać  mapę  do  celów

projektowych, projekt i wykonać, jest tam jedno ujęcie wody uważam, że to wystarczy. 

- sprawa kanalizacji  - wyjaśniona została na zebraniu wiejskim. 

- sprawa wywozu szamba w Łaguszewie – nie można określić jaka ilość jest tam do wywozu.

Tam  jest  wszystko  zbite,  jest  same  błoto.  Ilości  nie  idzie  określić.  Obecnie  nie  widzę

możliwości  udrożnienia tego szamba i  nie  jest  możliwe określenie  kosztów wywozu tego

szamba.

 Pan  Krzysztof  Pepliński  Sołtys  wsi  Domachowa –  jest   popękany hydrant  w

Domachowie

Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM –  był  tam  pracownik,  oglądał  go.  Powinien

wytrzymać.

 Pani  Beata  Wajsbrot  Sołtys  wsi  Cząstkowa –  czy  jest  już  w  planie,  aby

mieszkańców wsi Cząstkowa podłączyć do wodociągu gminnego.

 Kierownik ZGKiM Karol Kozak – wpisałem w projekcie budżetu na przyszły rok,

aby miejscowości Pawłowo, Cząstkowo i Drzewina zasilić w ujęcia wodne. Obecnie jest

wykonana  jedna  studnia  woda  mam  nadzieję,  że  zostanie  wykonana  również  druga

studnia  nowa.  Wody  powinno  wystarczyć  dla  tych  trzech  miejscowości   i  wówczas

odłączymy się od hotelu w Cząstkowie.  Wszystko będzie zależało od Rady Gminy, jeżeli

Rada zatwierdzi taki projekt budżetu, to przystąpimy do realizacji tej inwestycji.

 Radny K. Kusaj – czy podjęte są działania dot. przeglądu hydrantów na terenie

całej  gminy.

-  Kierownik ZGKiM Karol Kozak – tak jak mówiłem, co roku dokonywany jest przegląd

hydrantów. Przegląd ten nie jest we wszystkich miejscowościach. Miejscowości do kontroli

typuje Państwowa Straż Pożarna i w obecności przedstawiciela straży pożarnej taki przegląd

jest dokonywany. Jeżeli są uwagi to na bieżąco są one usuwane. 

-  Przewodniczący Rady Gminy -  Radni  wnioskują o przegląd sprawności  hydrantów na

terenie całej gminy.

-  Kierownik  ZGKiM  Karol  Kozak  –  systematycznie,  powoli  dokonujemy  przeglądu

wszystkich hydrantów - zgodnie z zaleceniami ze Straży Pożarnej.

19



-  R  adny Adam Zarzycki – czy Urząd Gminy ma dokumentacje techniczną dot. hydrantów,

ich położenia.

-  Kierownik ZGKiM Karol Kozak  – taka dokumentacja  jest  na serwerze starostwa, do

której mamy dostęp. Nie wszystkie hydranty są pozaznaczane, bo w latach ubiegłych przy

budowach wodociągu  nie zawsze  robiono dokumentację powykonawczą, i tam gdzie nie

było robione to na mapie nie wszystkie hydranty są ujawnione.

 Radna  A.  Stosio –  poruszyła  temat  przystanku  autobusowego  w  Gołębiewie

Wielkim. Poinformowała, że przystanek ten usytuowany jest na wąskim pasie drogowym

przy  którym  położony  jest  bardzo  blisko  głęboki  rów  melioracyjny.  Dorosłe  osoby

poradzą sobie wysiadając w tym miejscu,  ale  niestety,  przy dzieciach wracających ze

szkoły z Sobowidza  jest obawa, że powpadają w ten rów. Obecnie Kierowca autobusu

szkolnego na własną odpowiedzialność zatrzymuje się przy przejściu dla pieszych. W

miejscu tym pas drogowy jest szerszy. Czy nie można go przesunąć w stronę Sobowidza.

-  Wójt  Gminy – to  jest  droga powiatowa nie  wiem, czy powiat  wyrazi  na to  zgodę.

Musiałbym  zobaczyć  co  mówią  o  tym  przepisy.  Wystosuję  w   tej  sprawie  pism do

Starostwa Powiatowego.

- Radny M. Płot  k  a – tam miał być zrobiony kawałek chodnika.

- Wójt Gminy – zapytam naczelnika. Na chwilę obecną nie mam żadnej informacji w tej

sprawie.

 Pani Karolina Krzewska Sołtys wsi Łaguszewa – kiedy wieś Łaguszewo będzie

ujęta do skanalizowania?. Wiem, że fetor z rzeki przepływającej przez Łaguszewo  to nie

tylko problem naszej wsi. 

 Wójt  Gminy –  obowiązek  jest  taki,  że  każdy  z  mieszkańców  powinien  mieć

szczelne szambo, do czasu kiedy nie powstaną sieci kanalizacyjne  taki  stan rzeczy za

pewne będzie się utrzymywał. Sprawą wywozu osadów , zajmie się  ZGKiM, jeśli sobie z

tym nie  poradzi  to  można  skorzystać  z  pomocy firmy zewnętrznej  np.  Saur  Neptun

Gdańsk.

 Przewodniczący Rady Gminy – proszę o to, aby wydział ochrony środowiska tym

tematem się zajął. 

 Radna A Stosio:  na drodze nr 222 w Gołębiewie Wielkim są wgłębienia.
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- Wójt Gminy – modernizacja drogi jest zaplanowana w przyszłym roku. Projekt jest już

zakończony nie wiem, czy jest decyzja prawomocna, czy nie. 

 Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy –  poruszył  temat  niepodłączonych

mieszkańców do kanalizacji tam, gdzie jest  ona wykonana.  Zasygnalizował,  że do tej

pory  w  niektórych  wsiach,  tam  gdzie  jest  kanalizacja,  czuć  ścieki.  Mieszkańcy

lekceważą  sobie  możliwość  przyłączania  się  do  sieci  kanalizacyjnej.  Uważam,  że

powinien być jakiś nacisk na tych mieszkańców nałożony. 

 Pan Błażej Konk  ol Wójt Gminy – jest sporządzony wykaz osób, które mogły być

podłączone a  nie  zostały.   Nie  jest  to  duża  liczba  osób,  ale  jest.  Kierownik ZGKiM

jeszcze raz te osoby wezwał do natychmiastowego podłączenia się do sieci kanalizacyjnej

i przedstawienia dokumentu wywozu szamba. Jeżeli nie będzie takiej dokumentacji, to

zostanie  wszczęta  procedura  wyjaśniająca,  nawet  do  ewentualnego  postępowania  w

zakresie zrzucania ścieków. 

 Pani  Rogalska  Agnieszka  Sołtys  wsi  Czerniewa –  Sołectwo  Czerniewo  jest

skanalizowane.  Mieszkańcy  pytają,  kiedy  muszą  się  podłączyć.  Nie  mam  takiej

informacji.  Była  taka  odpowiedź  „  Jeżeli  macie  taką  możliwość  to  możecie  się

podłączyć”.  Stwierdziła,  że  należy narzucić  mieszkańcom konkretny termin  do kiedy

mają to zrobić, bo inaczej nie wszyscy się podłączą. 

 Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM –  jeśli  chodzi  o  Czerniewo  to  jestem

zdumiony. Obecnie  mieszkańcy się podłączają zwłaszcza mieszkańcy Czerńca. Pozostali

tam  pojedyncze  osoby  do  podłączenia.  Od  1  listopada  planuję  odłączyć  starą

oczyszczalnie  i  te  osoby  które  figurują  w  systemie,  że  pobierają  wodę  a  nie  będą

figurować że są podłączone do sieci kanalizacyjnej. Otrzymają pismo z informacją że od

1 listopada zostanie  wyłączona z eksploatacji  stara  oczyszczalnia   W Czerniewie jest

problem,  ponieważ tam większość mieszkańców posiada własne ujęcia  wody i  takie

osoby  nie figurują w systemie w ZGKiM jako płatnik za pobieranie wody. Powoli do

tego dojdziemy.

 Pani  Rogalska  Agnieszka  Sołtys  wsi  Czerniewa –  nie  wyciągane  są  żadne

konsekwencję  jeżeli  się  nie  podłączy.  Uważa,  że  należy  mieszkańcom  podać

konsekwencje nie podłączenia się do sieci kanalizacyjnej.  

 Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – zgodnie z obowiązującym  prawem Wójt

nie może nikogo zmusić do podłączania się do sieci kanalizacyjnej.
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Wywiązała się dyskusja w sprawie niepodłączanie się mieszkańców do kanalizacji w czasie

której  Kierownik  ZGKiM  tłumaczy,  że  pisma  w  sprawie  nakazu  podłączania  się  do

kanalizacji zostały już dawno wystosowane do mieszkańców. Wójt nie może wyegzekwować

terminu podłączenia się do sieci kanalizacyjnej. 

 Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – jest orzecznictwo dość dalekie w tym zakresie,

które  mówi,  że  Wójt  Gminy  nie  może  wyznaczyć  terminu  podłączenia  się  do  sieci

kanalizacyjnej.  Jedyne co można zrobić to, że Kierownik ZGKiM ponownie wystosował

pismo o podłączenie się z terminem natychmiastowym i okazania dokumentacji wywozu

szamba.

 Mieszkanka  Pani  Krystyna  D -  poinformowała,  że  w  telewizji  ukazała  się  w

panoramie  informacja,  gdzie  wypowiadał  się  Wójt  Gminy  Kolbudy,  że  mieszkańcy

zawnioskowali, że nie chcą tych samochodów ze żwirowni przez Kolbudy. Rozwiązanie

jest takie,   że właściciele żwirowni będą wozić przez Gminę Trąbki Wielkie. Wywożące

piach że żwirowni  Pan nam obiecał, że będzie Pan próbował ograniczyć przejazd tych

samochodów ciężarowych, może też tak należy zrobić.

Przewodniczący  Rady  Gminy zamknął  XV  zwyczajną  sesję  Rady  Gminy,  podziękował

wszystkim za czynny udział. 

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy
 Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XV/93/2015- XV/104/2015
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